
П Р О Т О К О Л 

на 

           ПК по бюджет, финанси, общинска собственост и икономика 

           ПК по икономически, стопански, инвестиционни политики, европейски 

политики за развитие на местните общности и международно сътрудничество. 

           ПК  по образование, култура, здравеопазване, социални дейности, етнически 

въпроси, спорт и международно сътрудничество; 

           ПК по устройство на територията, нормативна уредба и околна среда 

от проведено съвместно заседание на 20.03.2024 година от 10.30 ч. 

 

 На заседанието присъстват общинските съветници: 

ПК по бюджет, финанси,  общинска  собственост и  икономика в състав:  

Георги Николов 

Даниел Добринов  

Мария Димитрова 

Славей Костодинов – председател 

Росен Белчев 

ПК по икономически, стопански, инвестиционни политики, европейски политики 

за развитие на местните общности и международно сътрудничество в състав: 

Ангел Стоянов – председател 

Ивайло Иванов  

Росен Русинов 

Стефани Томова 

Тихомир Георгиев 

ПК по образование, култура, здравеопазване, социални дейности, етнически въпроси 

и спорт  в състав: 

Даниел Добринов 

Емил Макариев  

Мария Димитрова – председател 

Софрони Захариев 

Стефани Томова 

ПК по устройство на територията, нормативна уредба и околна среда в състав:  

Георги Николов 

Ивайло Иванов 

Росен Русинов – председател 

Тихомир Георгиев 

Росен Белчев 

 

На заседанието присъстват: Деян Георгиев – председател на Общинския съвет, 

Светлин Сретениев – кмет на общината, Таня Петрова – зам. кмет на общината и Ралин 

Лазаров – зам. кмет на общината. 

 Тъй като заседанието е съвместно, г-н Георгиев предложи то да се ръководи от 

Славей Костодинов – председател на ПК по бюджет, финанси,  общинска  собственост и  

икономика и общинските съветници приеха предложението.  

Славей Костодинов – Уважаеми колеги, дневния ред е известен. Имате ли други 

предложения? Няма. Моля, които са съгласни с допълненията в дневния ред да гласуват 

/12/0/0/Приема се. 

 ПК приеха Заседанието да се проведе при следния, 
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Д Н Е В Е Н  Р Е Д: 

 
1.Докладна, относно приемане на Правилник за изменение и допълнение на Правилника 

за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация – гр. Бойчиновци. 

Вносител: Деян Георгиев – председател на Общинския съвет 

 

2.Докладна, относно разрешение на общинския съвет за възлагане изработването на  

проект за изменение на Подробен устройствен план/ПУП/ – План за застрояване/ПЗ/ за  

поземлен имот /ПИ/ №11418.922.8, намиращ се в землището на с. Владимирово, Община 

Бойчиновци и одобряване на ЗАДАНИЕ  по чл.125 от ЗУТ.  
Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

3.Докладна, относно допълнение на ПРОГРАМА за управление и разпореждане с имоти, 

общинска собственост през 2024 година. 

Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

4.Докладна, относно одобряване на пазарнa оценкa на поземлен имот по регулационния 

план на с. Громшин, община Бойчиновци, изготвен от независим лицензиран оценител 

отговарящ на изискванията на Закона за независимите оценители 

Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

5.Докладна, относно продажба на поземлен имот УПИ I, кв. 47а – частна общинска 

собственост, по регулационният план на с. Громшин, община Бойчиновци, чрез 

провеждане на публичен търг с явно наддаване. 

Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

6.Докладна, относно избор на форма за управление на горските територии собственост 

на Община Бойчиновци 

    Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

7.Докладна, относно утвърждаване на допълнителни щатни бройки на персонала в  

детска градина “Звънче” гр. Бойчиновци и детска градина „Щастливо детство“ с. Мадан 

                                           Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

8.Докладна, относно приемане на Отчети за дейността на читалищата на територията на 

община Бойчиновци и за изразходваните от бюджета средства през 2023 г. 

                                           Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

9.Докладна, относно приемане отчет за изпълнение на Програма за управление на 

отпадъците през 2023 година 

                                           Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

10.Докладна, относно разрешение на общинския съвет за възлагане изработването на  

проект за изменение на Подробен устройствен план/ПУП/ – План за застрояване/ПЗ/ за  

поземлен имот /ПИ/ №11418.922.40, намиращ се в землището на с.Владимирово,  

Община Бойчиновци и  одобряване на ЗАДАНИЕ  по чл.125 от ЗУТ. 

                                             Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци 
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11.Докладна, относно Проекти за Подробен устройствен план - План за застрояване   

иПарцеларен план, в следния обхват: В находище „Лемище – изток“, в землището на с. 

Владимирово, община Бойчиновци, област Монтана, разположен върху ПИ 11418.214.9, 

ПИ 11418.314.4, публична общинска собственост, необработваема земеделска земя с 

НТП пасище, и ПИ 11418.214.123, публична общинска собственост, с НТП 

селскостопански път, и ПИ 37424.610.591 до ПИ 37424.610.85 в землището на с. 

Кобиляк, община Бойчиновци, област Монтана.                  

                                              Вносител:Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

12.Докладна, относно промяна в числеността на персонала в следните местни дейности: 

„Домашен социален патронаж“ и „Други  дейности по жилищното строителство, 

благоустройството и регионалното развитие“ 

   Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци 

 

13.Докладна, относно даване на съгласие за разходване на месечни обезпечения и 

отчисления за 2024г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на 

отпадъците , съгласно разпоредбите на § 26 от Преходните и заключителни разпоредби 

към Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г. 

   Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци 

 

14.Докладна, относно приемане на Годишен доклад за 2023 година за наблюдение 

изпълнението на план за интегрирано развитие на община Бойчиновци за периода 2021 – 

2027 г. 

Вносител: Светлин Сретениев – Кмет на община Бойчиновци  

 

ПО ДНЕВНИЯ РЕД: 
 

По т.1. Докладна, относно приемане на Правилник за изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация – гр. 

Бойчиновци. 

Славей Костодинов – Г-н Георгиев, като вносител на Правилника, ще поясните ли 

мотивите за промяната? 

Деян Георгиев – Промените в ЗМСМА налагат промяна и в нашия Правилник. 

Това е с цел осигуряване на публичност и достъпност до дневния ред, материалите и 

заседанията на общинските съвети и комисиите. И възможността за излъчване на 

заседанията на общинските съвети и комисиите в реално време в интернет. 

Славей Костодинов – Имате ли изказвания или въпроси върху проекта на 

решение? Няма. Предлагам да приемем предложението, да бъде внесено за разглеждане 

в ОбС. 

Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

Постоянните комисии приемат предложения Правилник за изменение и 

допълнение на Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация – гр. 

Бойчиновци, да се внесе в Общинския съвет за утвърждаване. 
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По т.2. Докладна, относно разрешение на общинския съвет за възлагане 

изработването на  проект за изменение на Подробен устройствен план/ПУП/ – План 

за застрояване/ПЗ/ за  поземлен имот /ПИ/ №11418.922.8, намиращ се в землището 

на с. Владимирово, Община Бойчиновци и одобряване на ЗАДАНИЕ  по чл.125 от 

ЗУТ.  
Славей Костодинов  – Въпроси има ли? Няма такива. Предлагам да приемем 

предложението за решение да бъде внесено за разглеждане в Общински съвет. Г-н 

Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Приемат предложената докладна, 

относно разрешение на общинския съвет за възлагане изработването на  проект за 

изменение на Подробен устройствен план/ПУП/ – План за застрояване/ПЗ/ за  

поземлен имот /ПИ/ №11418.922.8, намиращ се в землището на с. Владимирово, 

Община Бойчиновци и одобряване на ЗАДАНИЕ  по чл.125 от ЗУТ, да се внесе в 

Общинския съвет за разглеждане и приемане. 

 

   По т.3. Докладна, относно допълнение на ПРОГРАМА за управление и 

разпореждане с имоти, общинска собственост през 2024 година. 
 Славей Костодинов – Предложения или въпроси, имате ли колеги?  

 Росен Белчев – Ние скоро приехме тази Програма. 

Светлин Сретениев – Сега има желаещ за закупуване.  

Славей Костодинов – Други изказвания има ли? Няма изказвания и въпроси. Предлагам 

да приемем докладната за разглеждане в Общински съвет. Г-н Костодинов предложи и 

ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

докладната, относно допълнение на ПРОГРАМА за управление и разпореждане с 

имоти, общинска собственост през 2024 година, да се внесе за утвърждаване на 

заседанието на Общинския Съвет. 

 

По т.4. Докладна, относно одобряване на пазарна оценка на поземлен имот по 

регулационния план на с. Громшин, община Бойчиновци, изготвен от независим 

лицензиран оценител отговарящ на изискванията на Закона за независимите 

оценители. 

 Славей Костодинов – Имате думата за въпроси. Няма въпроси и предложения. 

Предлагам да приемем предложението за решение да бъде внесено за разглеждане в 

Общински съвет. Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

предложението за одобряване на пазарна оценка на поземлен имот по 

регулационния план на с. Громшин, община Бойчиновци, изготвен от независим 

лицензиран оценител отговарящ на изискванията на Закона за независимите 

оценители., да се внесе за утвърждаване на заседанието на Общинския Съвет. 
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По т.5. Докладна, относно продажба на поземлен имот УПИ I, кв. 47а – частна 

общинска собственост, по регулационният план на с. Громшин, община 

Бойчиновци, чрез провеждане на публичен търг с явно наддаване. 

Славей Костодинов  – Въпроси има ли? Няма такива. Предлагам да приемем 

предложението за решение да бъде внесено за разглеждане в Общински съвет. Г-н 

Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Приемат предложената докладна, 

относно продажба на поземлен имот УПИ I, кв. 47а – частна общинска 

собственост, по регулационният план на с. Громшин, община Бойчиновци, чрез 

провеждане на публичен търг с явно наддаване, да се внесе в Общинския съвет за 

разглеждане и приемане. 

 

   По т.6. Докладна, относно избор на форма за управление на горските 

територии собственост на Община Бойчиновци 

Славей Костодинов – Предложения или въпроси, имате ли колеги? Няма 

изказвания и въпроси. Предлагам да приемем докладната за разглеждане в Общински 

съвет. Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

докладната, относно избор на форма за управление на горските територии 

собственост на Община Бойчиновци, да се внесе за утвърждаване на заседанието 

на Общинския Съвет. 

 

По т.7. Докладна, относно утвърждаване на допълнителни щатни бройки на 

персонала в  детска градина “Звънче” гр. Бойчиновци и детска градина „Щастливо 

детство“ с. Мадан 
Славей Костодинов  – Въпроси има ли? 

Мария Димитрова – Имам въпрос. Защо трябва Общинския Съвет да утвърждава 

щатни бройки на персонала в детските градини? 

Светлин Сретениев – Защото с увеличаването на децата се увеличават и групите, 

съответно и персонала. 

Славей Костодинов – Други въпроси има ли? Няма. Предлагам да приемем 

предложението за решение да бъде внесено за разглеждане в Общински съвет. Г-н 

Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Приемат предложението, относно 

утвърждаване на допълнителни щатни бройки на персонала в  детска градина 

“Звънче” гр. Бойчиновци и детска градина „Щастливо детство“ с. Мадан, да се 

внесе в Общинския съвет за разглеждане и приемане. 

 

   По т.8. Докладна, относно приемане на Отчети за дейността на читалищата 

на територията на община Бойчиновци и за изразходваните от бюджета средства 

през 2023 г. 

 Славей Костодинов – Предложения или въпроси, имате ли колеги?  



 6 

 Росен Белчев – Аз нямам отчетите на читалищата. 

 Катя Трифонова/протоколчик/ – Не са приложени към докладната, поради големия 

им обем. Мога да ви ги донеса и да се запознаете с тях. 

Светлин Сретениев – Донесете ги.  

Славей Костодинов – Други изказвания има ли? Няма. Предлагам да приемем 

докладната за разглеждане в Общински съвет. Г-н Костодинов предложи и ПК приеха 

следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

докладната, относно допълнение на ПРОГРАМА за управление и разпореждане с 

имоти, общинска собственост през 2024 година, да се внесе за утвърждаване на 

заседанието на Общинския Съвет. 

 

По т.9. Докладна, относно приемане отчет за изпълнение на Програма за 

управление на отпадъците през 2023 година 

Славей Костодинов – Въпроси има ли? Няма. Предлагам да приемем 

предложението. Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Приемат предложението за приемане 

отчет за изпълнение на Програма за управление на отпадъците през 2023 година, да 

се внесе в Общинския съвет за разглеждане и приемане. 

 

   По т.10. Докладна, относно разрешение на общинския съвет за възлагане 

изработването на  проект за изменение на Подробен устройствен план/ПУП/ – План 

за застрояване/ПЗ/ за  поземлен имот /ПИ/ №11418.922.40, намиращ се в землището 

на с. Владимирово,  Община Бойчиновци и  одобряване на ЗАДАНИЕ  по чл.125 от 

ЗУТ. 
 Славей Костодинов – Предложения или въпроси, имате ли колеги? Няма 

изказвания и въпроси. Предлагам да приемем докладната за разглеждане в Общински 

съвет. Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

докладната, относно разрешение на общинския съвет за възлагане изработването 

на  проект за изменение на Подробен устройствен план/ПУП/ – План за 

застрояване/ПЗ/ за  поземлен имот /ПИ/ №11418.922.40, намиращ се в землището на 

с. Владимирово,  Община Бойчиновци и  одобряване на ЗАДАНИЕ  по чл.125 от ЗУТ, 

да се внесе за утвърждаване на заседанието на Общинския Съвет. 

 

По т.11. Докладна, относно Проекти за Подробен устройствен план - План за 

застрояване   и Парцеларен план, в следния обхват: В находище „Лемище – 

изток“, в землището на с. Владимирово, община Бойчиновци, област Монтана, 

разположен върху ПИ 11418.214.9, ПИ 11418.314.4, публична общинска 

собственост, необработваема земеделска земя с НТП пасище, и ПИ 11418.214.123, 

публична общинска собственост, с НТП селскостопански път, и ПИ 37424.610.591 
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до ПИ 37424.610.85 в землището на с. Кобиляк, община Бойчиновци, област 

Монтана.                                  
Славей Костодинов  – Въпроси има ли колеги? Няма такива. Предлагам да 

приемем предложението за решение да бъде внесено за разглеждане в Общински съвет. 

Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Приемат предложената докладна, 

относно Проекти за Подробен устройствен план - План за застрояване   и 

Парцеларен план, в следния обхват: В находище „Лемище – изток“, в землището на 

с. Владимирово, община Бойчиновци, област Монтана, разположен върху ПИ 

11418.214.9, ПИ 11418.314.4, публична общинска собственост, необработваема 

земеделска земя с НТП пасище, и ПИ 11418.214.123, публична общинска 

собственост, с НТП селскостопански път, и ПИ 37424.610.591 до ПИ 37424.610.85 в 

землището на с. Кобиляк, община Бойчиновци, област Монтана, да се внесе в 

Общинския съвет за разглеждане и приемане. 

 

   По т.12. Докладна, относно промяна в числеността на персонала в следните 

местни дейности: „Домашен социален патронаж“ и „Други  дейности по 

жилищното строителство, благоустройството и регионалното развитие“ 

 Славей Костодинов – Предложения или въпроси, имате ли колеги?  

Светлин Сретениев – Много намаля броя на хората, които се хранят от „Домашния 

социален патронаж“.  

 Славей Костодинов – Други изказвания има ли? Няма изказвания и въпроси. 

Предлагам да приемем докладната за разглеждане в Общински съвет. Г-н Костодинов 

предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

предложението за промяна в числеността на персонала в следните местни 

дейности: „Домашен социален патронаж“ и „Други  дейности по жилищното 

строителство, благоустройството и регионалното развитие“, да се внесе за 

утвърждаване на заседанието на Общинския Съвет. 

 

По т.13. Докладна, относно даване на съгласие за разходване на месечни 

обезпечения и отчисления за 2024г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона 

за управление на отпадъците, съгласно разпоредбите на § 26 от Преходните и 

заключителни разпоредби към Закона за държавния бюджет на Република 

България за 2024 г. 

Славей Костодинов  – Въпроси има ли? Няма такива. Предлагам да приемем 

предложението за решение да бъде внесено за разглеждане в Общински съвет. Г-н 

Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Приемат предложената докладна, 

относно даване на съгласие за разходване на месечни обезпечения и отчисления за 

2024г. по чл. 60, ал. 2, т. 1 и 2 и чл. 64, ал. 1 от Закона за управление на отпадъците , 

съгласно разпоредбите на § 26 от Преходните и заключителни разпоредби към 
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Закона за държавния бюджет на Република България за 2024 г., да се внесе в 

Общинския съвет за разглеждане и приемане. 

 

   По т.14. Докладна, относно приемане на Годишен доклад за 2023 година за 

наблюдение изпълнението на план за интегрирано развитие на община Бойчиновци 

за периода 2021 – 2027 г. 

 Славей Костодинов – Предложения или въпроси, имате ли колеги? Няма 

изказвания и въпроси. Предлагам да приемем докладната за разглеждане в Общински 

съвет. Г-н Костодинов предложи и ПК приеха следното, 

 

С Т А Н О В И Щ Е 

 Становището на ПК е положително. Постоянните комисии приемат 

предложената докладна, относно приемане на Годишен доклад за 2023 година за 

наблюдение изпълнението на план за интегрирано развитие на община Бойчиновци 

за периода 2021 – 2027 г., да се внесе за утвърждаване на заседанието на Общинския 

Съвет. 

 

 

 

  След изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито в 11.40 часа. 

 

 

 

 

 

   

 

ПРЕДСЕДАТЕЛИ ПК: 

 

Славей Костодинов /П/   ………………… 

Ангел Стоянов                 /П/         ………………… 

Мария Димитрова           /П/           ………………… 

Росен Русинов                 /П/           ………………… 


